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Referat af skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 1. marts 2022 kl. 
15:30– 19:30 i mødelokalet på FI. 
Sekretær: Sille Hviid 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af september 
     mødet 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: Referatet er godkendt 
 

 
 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Referatet er godkendt 

 
03. Status fra 
 

 Information  
 

Ledelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Mette Backe er blevet ansat som afdelingsleder for 
indskolingen med start 1.3.22 
 
Corona status – det fylder heldigvis mindre og 
mindre og vi har ikke så mange restriktioner og 
lignende, som vi skal forholde os til. Eneste 
forbehold er at vi ikke må lave sammenstimlen, og 
derfor kan vi ikke lave fællessamlinger og 
morgensang endnu. Men satser på at det kan vi 
igen fra april. 
 
Vi mærker, at der er et efterslæb i forhold til 
trivselsmæssige aspekter og vi har derfor et særligt 
fokus på trivsel i mange klasser. 
 
9.klasserne får reduceret i deres antal af 
afgangsprøver efter samme model som sidste år. 
 
SB-valg 2022- der nedsættes et valgudvalg; 
Kristian, Nina og Jesper. 
Vi har tre pladser, der skal besættes plus 
suppleanter.  
Der afholdes dialogmøde med efterfølgende valg – 
forhåbentlig den 22.april.  
 
 
1,5% dispositionsbegrænsning – vi skal i dette 
budgetår tilbageholde 1,5 % af vores ellers 
udmeldte budgetter, svarende til ca. 600.000 kr 
(skoledelen), 126.000 kr (SFO), 90.000 kr (Klub 
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Formandskab 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Elevråd –  

Filippa), 60.000 kr. (klub Huset) – vi kan klare det 
skolemæssigt ved at undlade at besætte de to 
ledige stillinger, vi har og det vil også få betydning 
for vores ressourcer og holddelingstimer i næste 
skoleår. 
 
Kristian er blevet formand for lærerudvalget på KP. 
Vi har som skole meldt os til at være udvidet 
praksis-skole, og er dermed med i en ordning, hvor 
vores praktikanter skal være på skolen fast en dag 
om ugen gennem hele året. 
 
Mick Dalum har fratrådt sin stilling i SFO, da han 
har fået job som souschef på en SFO i Hvidovre. 
 
 
Skolen opleves meget rodet for forældrene, som 
kommer ind. Er der nogle tiltag til at bedre 
arbejdsmiljø og læringsmiljø, som vi kan støtte op 
om at få iværksat? 
 

• Vores teknisk service har været enormt 
pressede under corona med ekstra 
opgaver med at levere test mm. til 
børnehaver, som kommer oveni den 
daglige rutiner med at tømme 
glemmekasser mm. 

 
 

• I elevrådet har der været iværksat 
spørgerunder i klasserne, hvor mange 
elever melder tilbage, at der er rod på Fi. 
Men der meldes samtidig om, at eleverne 
meget gerne selv vil bidrage til at rydde 
op. Elevrådet vil gerne understøtte dette 
arbejde og sætte nogle rammer, lave 
kampagner eller lignende.  

 
• Der planlægges med en-store-

oprydningsdag på NE. Forældre vil gerne 
bidrage ind i sådan en opgave. 
 
 

Mellemformer indføres på Frb. 2023-24. Det er ikke 
planen at, Skolen ved Søerne skal have 
mellemformer de første par uger. 

 
 
Elevrådet har arbejdet med to temaer for nylig: 

• Fremtidens Skole  
• Faglokaler vs. stamlokaler.  

 
De har haft samtaler i alle klasserne, og på mødet 
præsenterede de overordnede ideer og 
tilbagemeldinger fra eleverne.  
(se pp. udarbejdet af Rikke og Liv) 
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Noter/referat: 
 

04. Arbejdsgrupperne  Status og gruppearbejde kort Bestyrelse 

NE:  
Tagtomat – vi har brugt 450.000 af puljen. Vi afventer byggetilladelse for at kunne komme videre med at få sat drivhus mm op. 
Idrætssalsprojektet; planen er lige nu er, at der skal startes med at bygge om i juni måned 2023.  
 
FI – Skolegården kunne være et bud på et område, som arbejdsgruppen kan arbejde med. 
 

05. Budget 2022 og Regnskab 
2021 

 Orientering Ledelse 

Noter/referat: 
Vi kan ikke sig en noget om budget pt, da det jo netop er meldt ud, at vi skal tilbageholde de 1,5 %. Vi skal regne på, hvor det 
kommer til at påvirke. 
 
Regnskab fra 2022 ser meget fornuftigt ud.  
Dog har huset et underskud på 248.000. De har opsagt en medarbejder, men denne har 9 mdr. opsigelse med løn. Husets 
budget for i år er skåret, men besparelsen for medarbejderen mærkes først efter de 9 måneder – så det bliver et svært år igen. 
 

06. Skolen ved Søerne set fra 
ledelsen 

 Debat Formandskab/Ledel
se 

Noter/referat:  Ledelsen præsenterede nogle grundtanker til debat om, hvad skolen kunne stille skarpt på i de kommende år. 
Hvad vi vil særligt gerne kendes for? Og vil vi fx gerne være en profilskole? – eks en international profil, eller rettighedsskole. 
Hvis vi byder os ind på at være en profilskole, vil der følge nogle midler med, som vi vil kunne bruge på at udvikle vores skole. 
 
I forhold til en international profil vil det i første omgang være hurtigt at foranstalte et talent-forløb, hvor der vil være 
international udveksling. På sigt kan man arbejde på at udvide dette, så vi kan få et bredere udvekslingsprogram, som kan få 
endnu flere afsted. 
 
Det er også et vilkår lige nu, at skolerne på Frederiksberg skal være gode til at formidle ud af til, hvad vi står for. Vi vil gerne 
inddrage eleverne i denne opgave, da de jo er superbrugere på SoMe i forvejen. Vi vil i det hele taget gerne få elev-stemmen 
rigtig meget i spil og inddrage dem i alle beslutninger, der handler om deres skole. 
 
Hjemmearbejdsfri skole, fordi fokus på det gode børneliv også skal være en bæredygtig løsning igennem hele skoletiden.  
 
Vi skal have forældrene bragt i spil på skolen i langt højere grad, end vi gør nu.  

 
Attraktiv arbejdsplads er også et tema, vi skal have os for øje. Vi vil gerne skabe en skole, hvor alle lærere og pædagoger vil 
søge hen, fordi her er gode muligheder for faglig udvikling. Profilskole kunne være et bud på at skabe en attraktiv 
arbejdsplads. 
 

07. Arbejdsmiljø  Debat Formandskab/Ledel
se 

Noter/referat: punktet udgår 
 

08. Eventuelt 
 

 
 

Korte kommentarer Bestyrelse 
 

 

 


